
Podnet  č. 8/2019   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 11.2.2019 

 

 

 

Ing. Biž: 

Podnet od občanov  týkajúci sa cintorína. Konkrétne, dlažba pri Dome smútku pred tou 

plochou. V okrajovej časti sa odlupuje z tej dlažby. 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka dlažby na cintoríne a chodníkov, ktoré sú jeho súčasťou. Tie, ktoré sú poškodené 

a boli súčasťou rekonštrukcie budú alebo možno už aj sú v reklamačnom konaní. To, čo sa 

týka pôvodných chodníkov je predpoklad a možnosť, aby bolo súčasťou opráv a rekonštrukcií 

v nasledujúcom období v rámci ďalších etáp.  

 
 

 

 

 

 

 


